
Mondelinge vragen fractie SP voor Vragenuur PS 11 december 2023  

aan: gedeputeerde Beemsterboer. 
inzake: Resort de Breeck. 
 
 

Het college van Landsmeer wilt zich inzetten voor het realiseren van een vakantieresort (Resort de 
Breeck) aan de Scheepsbouwersweg te Landsmeer op de plek waar nu nog volkstuinen zijn. Dit 
terwijl er een wachtlijst is van bijna 23 jaar voor een sociale woning. Onderzoek heeft uitgewezen 
dat woningbouw ondanks de snelweg A10 en de elektriciteitsmast wel degelijk mogelijk is. Dit in 
tegenstelling wat de gemeente Landsmeer altijd beweert heeft. Nu heeft de wethouder aan één 
van de raadsleden laten weten dat bouwen geen optie is want de provincie zou dat tegen houden. 
 
vragen: 

1. Wat is de stand van zaken omtrent resort de Breeck en het bouwen van woningen op deze 
locatie vanuit de provincie? 

2. Klopt het dat Gedeputeerde aan wethouder Bonenkamp heeft laten weten tegen het 
bouwen van woningen is in dit gebied? 

3. Klopt het dat de bestemmingswijziging via de provincie gaat in verband met aangrenzend 
BPL en het ietsje verderop liggende N2000 gebied (Twiske). 

4. Bij het bouwen van woningen dient de geluidswal aangepast te worden, klopt het dat de 
kosten alleen gedragen dienen te worden door de gemeente Landsmeer of kunnen zij 
elders steun krijgen omdat het een A-weg is? 

5. Wanneer wordt dit onderwerp aan de Staten voorgelegd? 

 

Heidi Bouhlel 
Statenlid SP Noord-Holland 




